
 
Proč je dobré, aby Vám odtáhli auto 

 

Tento článek je osobním vyjádřením autora  

a nijak v něm nebyla použita umělá inteligence 

 

Stalo se Vám, že Vám odtáhli auto? Mně už několikrát! Zdálo by se 

na první pohled, že Vás čeká nemilý zážitek, ale já se pokusím Vám přiblížit 

ten můj (ty mé). 

Přijdete na místo, kam jste zaparkovali Váš vůz. Není tam. Zapřemýšlíte a 

ujistíte se, že jste na správném místě a že jste ho tentokrát nepostavili jinam. 

Už se Vám to také stalo? Máte dost špatné vyhlídky, zejména tyto: 

• Hrozí Vám, že Vám auto ukradli – to je ta vůbec nejhorší varianta. Řešení 

s pojišťovnou, náhradní vůz, čekání, zda se auto nenajde … ono se 

nenajde…shánění nového … brrrr … 

• Zavoláte na 158, zda Vám auto neodtáhli … sláva! Auto je na světě! Sice 

na odtahovém parkovišti na konci Prahy, ale to je lepší varianta, než 

ukradené! Jste v dalším maléru: můžete si pro něj dojet, ale, než se pro něj 

dohrabete, zmeškáte něco důležitého – například taneční lekci – a to by 

manželka opravdu nepřežila …  

 Od teď už ale přicházejí je samá pozitiva: 

• Odtáhli Vás NE poprvé? To je báječné! Když Vám řeknou, na kterém 

pražském odtahovém parkovišti se Váš miláček nachází, snadno tam 



nasměrujete taxíka, protože už to znáte, a nebo se tam doštracháte 

tramvají. Už víte, že se tam se svým miláčkem shledáte! 

• Dostavíte se k parkovišti a před vámi je frontička sakrujících majitelů a 

majitelek jiných vozítek, která také dnes odtáhli. Pokud máte zkušenost, 

nenadáváte, nehudráte, nestěžujete si personálu parkoviště na ty debily, 

kteří Vám odtáhli auto, ale přicházíte s úsměvem … není to úplně 

snadné, ale zvládnout se to dá! Hlavně, když znáte známou poučku, že 

opakování je matka moudrosti a nepřicházíte sem poprvé … Personál se 

vyzná a majiteli s úsměvem s úsměvem vyhoví a obslouží ho 

přednostně … on už ví, jak to zařídit a vyklidněného řidiče obsloužit 

před hudrajícími … Zaplatíte poplatek, vydají Vám Vašeho miláčka – 

je vždycky nepoškozený a vzorně zaparkovaný … nemáte důvod si na 

cokoliv stěžovat. Odjedete a i tu taneční lekci stihnete.  

 

Máte podobnou zkušenost? Já mám podobných zážitků už 7 – a to je na 

dobu, co jezdím (a také parkuji) po Praze už 30 let – dost úspěšná bilance! 

Naposledy mne odtáhli dnes, a tedy mám dobrou statistickou naději, že si 

na další odtah několik ročků počkám! Pánové s odtahovkou jsou ale čiperní 

a žádný den nezahálejí! Máte tedy Vy dobrou příležitost, když si nedáte 

dobrý pozor, abyste zažil/a/i podobnou zábavnou historku. Už víte, že 

odtažené auto není žádné neštěstí, ale, když víte, jak na to, máte naději na 

podobný pozitivní zážitek … 
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